
Nikola Bornová: ELITÁŘSKÝM
GLOBALISTICKÝM BASTARDŮM NEJEDOU
PLÁNY PODLE JEJICH PŘÁNÍ. KLÁST ODPOR
MÁ CENU A JE TO DOKONCE NEZBYTNÉ!
- CZ24 News | 24. května 2022

Řítíme se do propasti.

Přestože to mnoho lidí pořád ještě ignoruje nebo nechápe, nemá jejich slepota na probíhající děje
zásadní vliv. Realita existuje, ať si před ní zbabělci a hlupáci zakrývají oči jak chtějí. EU jde do kopru
a Česko se ujímá jedné z vedoucích pozic soutěže „Superstar užitečného idiotství 2022“.

Všechno je v pohodě!

Pečlivě nachystaný pád do bytové, energetické i potravinové krize a do totality se nám prostě
nepodařilo zastavit – ani v EU, ani v USA a už vůbec ne v Austrálii nebo Kanadě. Tím „nám“ myslím
hlavně autory z alternativních médií, bloggery, zbývající tvůrce videí a rozhovorů ze svobodných
rádií a video-kanálů i všechny čestné a odvážné aktivisty (i ti existují, i když jich je málo!). I přes naši
snahu bohužel mnoho lidí dál hloupě podporuje novodobé (korpo)fašisty a během chůze k okraji
propasti ještě tupě opakují propagandistická a astroturfingová hesla z médií.

Zcela jasně vidíme, že se globalistům daří dál protlačovat jejich plán na Great reset a de facto
novodobý systém otrokářství (za „globalisty“ si klidně podle libosti dosaďte jiné jméno – deep state,
cabal, korpofašisti, židozednáři, sionisti, hydra…ve skutečnosti všechna ta slova označují víceméně
stejnou skupinu).

Co se hydře z jejich dekády starého plánu daří prosazovat po celém Západě (aktuálně tedy i u nás)?

Rychle roste všudypřítomné sledování a kontrola našeho pohybu.
Zavádí se cenzura, ale i následná autocenzura, která je mnohem horší.
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Prosazuje se sociální kredit/skóre – i když u nás se tomu tak neříká, tak systém zvýhodňování
slepě poslušných a naopak znevýhodňování svobodomyslných tak reálně funguje.
Velká média byla skoro úplně ovládnuta – ta veřejnoprávní (procesem pomalé infiltrace) i ta
„soukromá“ (díky jejich akvizici několika vybranými oligarchy).

Nezávislé zpravodajství České
televize, kolorováno.

Většími penězi podporovaná kultura je většinou dekadentní odpad, jehož jediným cílem je šířit
„správné myšlení“ (to ve skutečnosti znamená „sebedestruktivní nemyšlení“).
Původně úžasné projekty pro šíření znalostí jako třeba Wikipedia jsou víc a víc manipulované
neziskovčíkama a tedy víc a víc nedůvěryhodné.
Rozbíhá se totální kontrola našich financí a příprava na zavedení jednotné digitální měny,
která nás zbaví jednoho z hlavních štítů svobody – tedy anonymních peněz, se kterými si
můžeme dělat, co sami uznáme za vhodné.
Probíhá postupná likvidace nejzásadnějšího lidského práva – vlastnictví svého těla a jeho
autonomie.
Postupně je zabírán akademický sektor (přes granty) a školství (přes neziskovky a část
ideologicky vymytých pedagogů a správců systému). Ideologický mozkomor dokonce infiltruje
už i organizace jako skaut.
Pokračuje příprava kolapsu ekonomického, energetického i potravinového (ten zřejmě nejhůře
dopadne na Afriku a některé blízkovýchodní země, kde nastanou plnohodnotné hladomory).
Nenápadně probíhá postupný přesun veškeré reálné politické moci do rukou nevolených
nadnárodních organizací (WHO, WEF, OSN, EU…) a gigantického korporátu (Mondelez,
Google/Alphabet, Apple, Disney, Meta atd.).
Rozdmýchávají se fašistické nálady a válečné běsnění proti Rusku, a to za tragického zneužití
jejich slovanských příbuzných – nejprve se má bojovat do posledního Ukrajince a následně do
posledního Poláka, Čecha a Slováka. Oslabené Rusko (i naše debilní země z Trojmoří) pak mají
být slupnuti jak malina lidmi „vyšších ras“ ze Západu.

Po tom všem přijdou „zachránci“, kteří nabídnou „řešení“.

My, dobrotiví filantropové, vám odpustíme všechny vaše nesplatitelné dluhy a dokonce
vám i začneme dávat univerzální příjem. A to ať už budete mít práci nebo ne. No není to
super?! Stačí, když nám odevzdáte zbytek svého majetku, přijmete digitální ID a digitální
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měnu, budete dělat přesně to co vám řekneme a neopovážíte se ani ceknout. Jíst budete
hezky zabalený hmyz, bydlet budete v maličkých „podech“ a každý váš krok i slovo
budou sledovány a strojově analyzovány. Nebudete nic vlastnit a budete šťastní. Jinou
možnost totiž nedostanete.

Pěkně depresivní, co? Plán jede dál. Spousta lidí jde i přes všechna varování dál jak dobytek úzkým
koridorem k jateční pistoli a nic proti tomu nedělají. Masa jejich těl bohužel mezi mantinely tlačí
dopředu i ty, kteří chápou, co je na konci čeká. Jak říká jeden z posledních českých novinářů –
„dokud mají Češi plný nákupní košík, nechají si klidně jezdit po hlavách tankem“. Hlavně, že jsou
banány! A když se jim košík „zničehonic a překvapivě“ vyprázdní, už bude na efektivní odpor trochu
pozdě.

Varianta obrazu “slepý vede slepé” od Johna Singera Sergeanta

Jenže…

Jenže těm elitářským bastardům ten plán přeci jen nejede podle jejich přání. Při pohledu do hlavních
médií to vypadá, že slaví úspěch za úspěchem, ale tahle média jen produkují čím dál tím ujetější
elitářskou „fan fiction“. Jsou to čím dál tím častěji jen blouznivé fantazie, které se méně a méně
protínají s realitou. Mluvící hlavy v televizích i presstitutky v novinách si musí vymýšlet větší a větší
blbosti, aby udrželi falešný obraz reality.

Ulicemi zemí Západu mezitím pravidelně proudí statisíce protestujících – tím myslím skutečných
demonstrantů, kteří opravdu riskují zranění od vodních děl, obušků, gumových projektilů a
podobných „výchovných prostředků“. Rozhodně tím nemám na mysli ty bandy užitečných idiotů,
kteří chodí na establishmentem podporované a placené akce, kde jim nějaký bezpáteřní had
zakrákorá nějakou otřesnou rádobypíseň a oni k tomu mohou beztrestně vyřvávat nějaká fašistická
hesla o povinném třetím nabodeníčku nebo o slámě u kravína (přičemž většina z nich ani neví, co tím
ve skutečnosti podporují).

Hnutí odporu sílí. Počet lidí probuzených z konzumního transu rychle roste – hlavně poslední dva
roky. I u nás to vykvasilo z pouhých tisíců v roce 2019 na dnešní statisíce…a brzy to budou snad i
miliony (hehe), abychom dokázali vytvořit kritickou masu a konečně mohli vymést Augiášovy chlévy
od té sociopatické lidské špíny, která se během lidských dějin v pravidelných intervalech vrací jako
nějaká smradlavá, chronická plíseň nohou.

Lidé se ale neprobírají jen tak – potřebují totiž odněkud čerpat informace o reálném dění. Potřebují
místa, kde se shromažďuji k odporu. Kde uvidí, že ve skutečnosti nejsou sami, o čemž se je snaží
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přesvědčit mediální systém kouře a zrcadel. Potřebují místa, kde si mohou vyměňovat osobní
zkušenosti, názory, rady, obavy a plány. A to se děje právě na „alternativě“ – proč myslíte, že se ji
snaží totalitáři tak zuřivě blokovat? Kdyby šlo o „bezvýznamné dezinformace pár nevzdělaných
kremlobotů“, tak kvůli tomu nebudou dělat tak riskantní operace (včetně jasného porušování zákonů
a ústavy). Alternativa má sílu a ta síla roste – hází do toho globalistického mlýnku na maso písek a
docela solidně ho zadrhává.

Dokázala alternativa ten proces destrukce úplně zastavit?

Rozhodně ne.

Zatím ne.

Ale dělá něco jiného, velmi velmi důležitého – dává lidem o něco více času se připravit. Umožňuje
více lidem pochopit některé děje a díky tomu se proti nim lépe bránit. Alternativní scéna vpravuje
do společenské půdy živiny, aby po krizi z trosek rychleji vyrašily nové a zdravé výhonky.

Příklady? Kdyby tu nebyla alternativa, bylo by dnes napícháno experimentálním mRNA sajrajtem
možná přes 90% našinců (jako v zemích, kde je alternativa slabší). Nevěděli by totiž, jak zoufale málo
účinná ta šmakuláda je a naopak jak absurdní množství rizik přináší. Že to před tímhle
experimentem nezachránilo všechny? Ano, to je škoda.

Ale zkusme uvažovat opačně – vemte si, kolik lidí se před zdravotními komplikacemi zachránit
PODAŘILO. Miliony. Díky lidem, kteří se nebáli vynést informace o jejich toxicitě i těm, kteří o tom
psali a věřejně mluvili, i když si je pak někdy volala k výslechu policie, ponižovala je média a někdy i
přišli o práci. Zásadně pomohli i přemýšliví „lidé z davu“, kteří se nebáli posměchu od konzumem
zfetovaného dobytku kolem sebe a pravdivé informace šířili dál – ať už ve světě digitálním nebo
starou dobrou ústní metodou. Přestože jsou posměch a pohrdání od lidí ve své sociální bublině
extrémně nepříjemné (globalisté na tom ostatně zakládají svoji psychologickou manipulaci), tak
spousty lidí dokázaly tlak překonat a „nedrželi hubu a krok“.
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Podobně je to s přicházející ekonomicko-energeticko-potravinovou krizí. Nemá cenu mazat si med
kolem huby – už ji nezastavíme. Padneme do bláta. Možná zapadneme i do podobné hmoty, která se
blátu podobá ale je mnohem aromatičtější. Ale nezávislá alternativa pomáhá lidem pochopit, co se na
ně chystá a lépe se na ten průšvih připravit. Platí to i pro snahu zatáhnout nás úplně nesmyslně do
války USA proti Rusku, do digitálního otroctví, do dluhových pastí atd. Proces pádu západní
civilizace už nezastavíme, hlavní je co nejvíce lidí alespoň připravit na to, co přijde. Zbrzdit ten pád.

Vzpomeňte si třeba na dobu druhé světové války, kdy tu všemožní fašouni řádili naposledy. Na tu
dobu, kdy nás všichni spojenci zradili a šance na vítězství a osvobození vypadaly absolutně
beznadějně. Nikdo nevidí do budoucnosti a nikdo tedy netušil, že se v roce 1945 budeme moct zase
svobodně nadechnout (hlavně díky naprosto neskutečným obětem jedné země, jejíž jméno se teď
málem ani nesmí vyslovit). Temnota byla všude kolem, zdánlivě navěky. Spousta lidí tehdy
začala kolaborovat s genocidní sebrankou z Německa. Zbytek sklonil hlavu a tiše makal ve fabrikách,
které vyráběly munici a bomby, které pak utrhávaly ruce a nohy dospělým i dětem v půlce Evropy.
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Ale i v takové době se tu našlo dost lidí, kteří se nevzdali a prostě bojovali. Byla i spousta těch, kteří
jim v tom anonymně pomáhali. Doporučuji třeba seriál Tři králové o třech takových borcích
(Balabán, Mašín a Morávek) – bojovali za ostatní, i když všechno vypadalo beznadějně a oni tušili, že
se šťastného konce asi nedožijí. Podobně jako Kubiš, Gabčík a ostatní z operace Anthropoid. Nevzdali
se („Češi se nevzdávají! Nikdy!“) a zásadně pomohli k vítězství. I když už se ho sami nedočkali.

Klást odpor má cenu. Je to dokonce nezbytné – bez toho nepřežijeme. Každý hlas se počítá. KAŽDÝ!
Aktuálně nám ještě nehrozí, že nás za šíření pravdy odprásknou na kobyliské střelnici, většině
ZATÍM nehrozí nic tak zásadního. Stačí se nebát a v klidu a (zatím) mírumilovně šířit pravdu. Nic víc.
Představte si, že jste jako voda, která pomalu podemílá břeh pod nohama skupiny úchyláků a
masových vrahů. Protože tak to je.

Já sama také často propadám totální skepsi, že to nemá cenu. Tuhle jsem si od jedné starší osoby,
kterou mám ráda a které si vážím, vyslechla jak by bylo fajn, „kdyby těm zasranejm rusákům v
Moskvě hodili na hlavu atomovku, to by snad toho hajzla Putina zabilo“. Moskva má 12 a půl milionu
obyvatel, naprostá většina z nich jsou úplně normální lidé, stejně jako obyvatelé Brna nebo Varšavy.
Jak je možné, že po dvou letech prokázaných mediálních lží o covidu lidi okamžitě naplno skočili na
nové kolo lží o dění na východ od nás? Kde se v lidech bere taková krvelačnost? Jak to, že tolika
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lidem najednou nevadí, když někdo ryčí fašistická hesla v televizi? Proč jim nevadilo, že ve školách
týrali jejich vlastní děti? Proč jsou schopní strávit týdny pečlivým výběrem telefonu nebo mixéru, ale
pak si nic pořádně nepřečtou o experimentální injekci a nechají si ji píchnout hned třikrát? A pak
ještě vztekle nadávají tomu, kdo si o tom něco přečetl a raději se tomu svinstvu vyhnul, že je vrah
babiček a patří do koncentráku? Mě z toho taky někdy chytne taková depka…má vůbec cenu
komukoli cokoli říkat? Není to boj s větrnými mlýny?

Jenže pak vidím, že třeba nějaké slovo nebo fráze, které jsem vymyslela, se začalo používat v celé
republice. Nebo se nějakému článku povede dostat k desetitisícům i více lidem. Nebo zjistím, že
video o skutečném dění v Mariupolu, které jsem v noci unaveně překládala místo spánku, má už 313
000 shlédnutí – a to na platformě Rumble, kterou lidi ani běžně neznají. Ten dopad tam překvapivě
je, lidé si díkybohu informace hledají a sdílejí. A to mluvím o tom, co vytvářím jen já – úplný nikdo
odnikud. Jsem jen člověk, kterého baví přemýšlet o malinko víc, než je běžné, nic víc.

Když dokáže mít takový impakt někdo jako já, dokáže to kdokoli.

Odpor není marný!

„Čím více se blíží rozpad říše, tím šílenější jsou její zákony.“

― Marcus Tullius Cicero

p.s. původně jsem chtěla napsat článek o tom, co je to „Great reset“, protože mě v nějaké diskuzi
naprosto zaskočil člověk, který psal, že doteď nevěděl, co to je. Ale Ladislav Vrábel to zpracoval
mnohem lépe v tomto videu.
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